
SE – PO 0063-3-10/10 

Protokół z Komisji Rozwoju
 i Polityki Przestrzennej 

w dniu 28 września 2010r. 

Obecni : 

1. Władysław Oczkowicz – przewodniczący komisji 

2. Czesław Badura – zastępca 

3. Jolanta Moćko – członek 

4. Janusz Gatkiewicz – członek 

5. Teresa Kosmala - członek

6. Zofia Bazańska - członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

     1. Anna Ślagórska – Zastępca Burmistrza

     2. Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 

     3. Robert Szczupider – Dyrektor MZGK 

     4. Zofia Gajdzik – kierownik RM 

Komisje prowadził : 

Władysław Oczkowicz  - Przewodniczący Komisji 

Temat Posiedzenia Komisji   :   

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

2. Omówienie i wstępna weryfikacja planu potrzeb na zadania inwestycyjne 

zaplanowane do realizacji na  rok 2011 

3. Sprawy bieżące

Posiedzenie komisji : 

Władysław Oczkowicz-  witam wszystkich na komisji  przedstawię państwu tematy komisji . 

Muzeum Saturn  zostawimy na sesję ,  omówienie wykonania budżetu za I półrocze  proszę 

Panią skarbnik o krótkie wprowadzenie  

Pani Skarbnik – omawia wykonanie budżetu za I półrocze. 
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Władysław Oczkowicz-   jeśli  nie ma pytań do wykonania budżetu  to uważam , że komisja 

przyjęła  informację.  Następny  temat  sesyjny  to  Targowiska.  Sprawa  Targowska  był 

rozpatrywana na komisji  polityki  społecznej.  Z tego co wyczytałem to jest  już powołane 

stowarzyszenie, które jest  zarejestrowane i rozumiem , że  lokalizacja na Grodzieckiej jest 

już ostateczna. 

Dyskusja na temat targowiska  udział wzięli: 

- Z Gajdzik. 

- Cz. Badura 

- W. Oczkowicz 

Cz. Badura – pyta jakie korzyści będzie miało miasto z targowiska 

Z. Gajdzik – będzie umowa dzierżawy , opłata targowa , ale jakie to będą dochody to trudno 

w tej chwili powiedzieć. 

Dyskusja udział wzięli: 

- U. Polak – Wałek 

- T. Kosmala 

- Z . Gajdzik 

- J. Gatkiewicz 

- Z. Bazańska 

- J. Moćko 

Władysław Oczkowicz – uważam ze temat targowiska zamykamy na dzisiaj. Jeśli będziemy 

mieli jeszcze pytania to zadamy je na sesji . Następny punkt to zmiany w budżecie Proszę 

panią skarbnik o wprowadzenie. 

Pani Skarbnik – omawia zmiany w budżecie. 

Dyskusja udział wzięli : 

- Z. Bazańska 

- A. Ślagórska 

- T. Kosmala 

- J. Gątkiewicz 

- Cz. Badura 

Władysław Oczkowicz –  jeśli nie ma już pytań do budżetu to dziękujemy Pani Skarbnik . 

Proszę Panią Gajdzik o wprowadzenie nas do studium uwarunkowań. 

Z.  Gajdzik –  to  jest  jeden  punkt  na  małym  fragmencie  budownictwa  mieszkaniowego 

Zmiana na wniosek prywatnego inwestora . Zgodnie z planem jest to teren usług . Potrzeba 

jest zmiany najpierw studium a potem zmiany planu 
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Władysław  Oczkowicz  –  rozumiem  ,  ze  zmiana  polega  na  zmianie  zagospodarowania 

przestrzennego z mieszkaniowego na usługi. Czy są jakieś pytania . 

Dyskusja udział wzięli : 

- J. Gatkiewicz 

- T . Kosmala 

- W. Oczkowicz 

Władysław Oczkowicz – czy przechodzimy do przyjęcia studium, czy dajemy sobie jeszcze 

czas do sesji . Przechodzimy do dalszych punktów . Pkt. 10.3 i 10.4 z porządku obrad sesji 

przyjmiemy na sesji. 

Punkt 10.5 przyjęcie założeń do planu zaopatrzenia w ciepło , energię elektryczną i paliwa 

gazowe na obszarze Gminy Czeladź. Proszę Panią Gajdzik o wprowadzenie. 

Z. Gajdzik – prezentacja tego dokumentu już była, projektant będzie na sesji jeśli będą jakieś 

dodatkowe pytania.  Jest  obowiązek  posiadania  takiego  dokumentu  co  3  lata  .  Mamy już 

deklarację  z  PEC że  będzie  realizowana   spinka.  PEC potwierdza,  ze  złożył  wniosek  do 

NFOŚ o modernizację sieci jest też ujęta modernizacja ul. Staropogońskiej ( Pani kierownik 

odczytuje pismo z PEC) . 

Dyskusja  udział wzięli : 

- T. Kosmala 

- W. Oczkowicz 

- Z. Gajdzik 

- Z. Bazańska 

- A. Ślagórska 

Władysław Oczkowicz  –  dziękuję  Pani  kierownik  proponuję  przejść  do głosowania  tego 

projektu uchwały : 

Głosowanie : 

Za- 4 

Przeciw – 0 

Wstrz – 1 

Władysław Oczkowicz  – Przechodzimy do kolejnego punktu  10.6 utworzenie  odrębnego 

obwodu do głosowania w Powiatowym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej – 

Głosowanie : 

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrz – 1 
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Władysław Oczkowicz –  przechodzimy do punktu z tematów komisji  dotyczących zadań 

inwestycyjnych Proszę panią kierownik Gajdzik o omówienie . 

Z. Gajdzik – przygotowaliśmy państwu materiały w których przedstawiliśmy i omówiliśmy 

plan potrzeb na zadania  inwestycyjne  zaplanowane do realizacji  na rok 2011r.  (  Omawia 

materiał. , który jest w załączeniu komisji ) . 

Dyskusja udział wzięli :

- T. Kosmala 

- W. Oczkowicz 

- Z.Gajdzik 

- Z. Gajdzik 

– U. Polak – Wałek 

Władysław Oczkowicz  –  przejdźmy do następnych  punktów 10.  8,  10.  9,  10.10,  10.11, 

10.12 ,10.13 projekty uchwał dotyczące sprzedaży działek . 

Projekty  uchwał  omawia  pracownik  wydziału  Gospodarki  nieruchomościami  Dariusz 

Hetmańczyk. Członkowie komisji nie mają pytań do omawianych uchwał. 

Głosowanie nad projektami uchwał nr 10.10 

Za-  5 

Przeciw – 0 

Wstrz. – 1 

Głosowanie nad projektami uchwał nr 10.11 

Za - 5 

Przeciew – 0 

Wstrz. – 1

Głosowanie nad projektami uchwał nr 10.12 

Za - 3 

Przeciew – 0 

Wstrz. –3
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Głosowanie nad projektami uchwał nr 10.13

Za - 4 

Przeciew – 0 

Wstrz. –2

Władysław Oczkowicz – dziękuję wszystkim i na tym kończę posiedzenie komisji. 

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

    Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

Joanna Kwarciana 

            Władysław Oczkowicz 

* integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy 
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